
Referat fra Generalforsamling onsdag d. 4. februar 2009 

 

1. Valg af dirigent – Jes Aage Henning blev valgt 

2. Formandens beretning – Susanne kommenterede den uddelte beretning. Kan efterfølgende 

ses på klubbens hjemmeside. Der var ros til klubturene, de fremtidige klubture må gerne 

følge samme koncept. Også ros til Anne G. for nogle gode onsdagstræninger. 

3. Regnskabsforelæggelse og budget – Kassereren var på ferie, men Marianne I. (som revisor 

på regnskabet) gennemgik tallene i hovedtræk. Der blev spurgt til posten store anskaffelser – 

dette vedrører indkøb af GPS’ere til korttegnere samt en ny printer. Posten tilgodehavende 

startafgift blev sædvanen tro diskuteret, men det er ikke bestyrelsens opfattelse at det er et 

voldsomt stort problem.  Regnskabet godkendt. 

Budget 2009: Der er sat af til 2 klubture, påsketur og jubilæums-klubtur til Grenå d. 20-21 

juni. Nyanskaffelser: Vi skal have ny bærbar PC + MTR4-aflæser til Emit (tidtagning). 

 

4. Fremtidsplaner – Susanne redegjorde for bestyrelsens tanker. Se bageste del af formandens  

beretning. Der lægges op til en klubaften hvor vi snakker om hvad vi vil. Der blev opfordret 

til at trække på nye medlemmer også, for at integrere dem i klubben – ikke for at overfalde 

dem. 

5. Indkomne forslag – intet at bemærke. Kontingent: Bestyrelsen foreslår uændret kontingent. 

6. Valg til bestyrelse: Christian og Susanne på valg – modtager genvalg 

7. Valg af suppleanter: Genvalg til Dan og Anders 

8. Valg af revisor – Genvalg til Marianne 

9. Valg af revisorsuppleant – Jes Aage Henning genvalgt 

10. Eventuelt. Dan reklamerede for biatlon-løb i Vejle Nørreskov d. 21. marts. Mulighed for at 

komme ud og prøve punktorientering og alm. orienteringsløb for KOK’s egne medlemmer 

(hvis man ikke har lyst til at skyde) 

Nyt klubtøj blev vendt i løbet af aftenen – forventes at komme i løbet af marts måned. 

Dirigenten opfordrede til at komme ud til mange o-løb og gjorde Kim Rud opmærksom på 

at man løber med elektronisk tidtagning (Emit) nu til dags. 

HC reklamerede for hjælpere til væskedepoter ved Lillebælt Halvmarathon. Der udspandt 

sig en diskussion om hvor bredt vi skal favne – generelt var holdningen at det er frivilligt 

hvor meget man stiller op til, men vi skal huske at orienteringsløb er vores kerneområde. 

Økonomisk er vi afhængige af de øvrige arrangementer, hvis vi skal bevare det gode 

service-niveau i klubben. 

Bestyrelsen takkede de 9 medlemmer der i januar gennemførte oprydningsdag på Bøgelund, 

her blev rigtig flot bagefter. 

 

     

 

 

 

 

 

 

 

 

 


